

CALL FOR EDITORIAL BOARD MEMBERS

The Editor of the *Canadian Journal of Counselling* requests applications from individuals interested in serving on the Editorial Board of the Journal beginning in May, 2005. They should have been successful in publishing manuscripts in national or international refereed journals. Appointments will be for a three-year term and are renewable for two years. Please send a complete resume by December 31, 2004 to Dr. Vivian Lalande, Division of Applied Psychology, University of Calgary, 2500 University Drive, Calgary, Alberta, T2N 1N4.

DEMANDE DE MEMBRES POUR LE COMITÉ DE RÉDACTION

La rédactrice de la *Revue Canadienne de Counseling* cherche des personnes intéressées à être membres du Comité de rédaction de la Revue à partir de mai 2005. Elle aimerait recevoir des demandes de personnes ayant déjà réussi à faire publier des manuscrits dans des revues nationales ou internationales à comité de lecture anonyme. Les nominations seront pour une période de trois ans et seront renouvelables pour deux ans. Veuillez faire parvenir votre curriculum vitae avant le 31 décembre 2004 au Dr Vivian Lalande, Division of Applied Psychology, 2500 University Drive, Calgary, Alberta, T2N 1N4.